
  Referat Ungdomsmøde 2/2-2019 

Tilstede Jesper Nielsen, Charlotte Schmidt, Margit Kolfach, Linda Bille, Kim Brandt Hansen 

 

1. Referat fra sidste Møde godkendt uden bemærkninger. 

 

2. DM 5/5-2019 I Roskilde, Sidste tilmelding 20/4, Vi prøver i år uden overnatning, da Roskilde 

keglecenter ikke er godkendt af brandmyndighederne og vi de sidste mange år, har oplevet at 

der altid er nogen, der ikke overnatter af forskellige årsager. 

 

3. HB Møde 13/1-2019. Jesper Oplyser at der er skåret 5000 kr. i budgettet til hver unionskamp 

fra 20.000 til 15.000, for hver unionskamp, Jesper Oplyser Yderligere at budgettet for 

Ungdomslandskampen på udebane i år er 25.000 i stedet for 30.000 tidligere, dette er besluttet 

grundet de nye Strategi spor fra DIF i D.Ke.F, dette er vi utilfredse med i ungdomsudvalget og vi 

er spændt på om vi kan overholde vores nye budgetter i 2019, men vi agter selvfølgelig at 

forsøge. Derudover ville der være 5.000 kr. i budgettet til ungdomsmøder, vi agter derfor at 

afholde et spiller møde i weekenden inden landskampen uden overnatning. Jesper oplyser 

endvidere at der til rep. møderne i de forskellige unioner ville komme et forslag fra HB, om at 

der fra næste sæson kan gives dispensation til ungdomspillerne fra det fyldte 14 år til at spille 

med i voksne turneringen.   

 

4. SKU arbejder på at der bliver startet skolekegler op, da vi PT oplever at vi er meget få 

medlemmer i ungdommen. 

 

5. Vi undrer os over at der sjældent er repræsentanter fra HB til Ungdomsarrangementer, f.eks 

Unionskampe, DM eller Landskampe, Det vil glæde os meget med Interesse fra HB og vi 

modtager gerne besøg. 

 

Referent: Linda Bille  

  

 

 


